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PORTANT PUBLICATION DU RESULTAT DU DOSSIER DE CONSULTATION N° as:;fs:w
25/L/PRC/MINMAP/ SG/DGMI/DMTR/EECA DU 21 JUILLET 2025, POUR LE
CONTROLE TECHNIQUE, GEOTECHNIQUE ET LA SURVEILLANCE DES TRAVAUX

D’ENTRETIEN DE LA ROUTE : BAMOUGOUM (INTER N6) ~ DSCHANG (41KMj, DANS
LA REGION DE L’OUEST. FINANCEMENT : BUDGET DU MINTP, EXERCICES 2025 ET
SUIVANTS.

Le Ministre des Travaux Publics commurnigue :

Conformément cuwx dispositions du  Dossier de Consultation N° 05467-
25/ DCE/MINTP/ CIPM-TERI/ 2025 du 21 juillet 2025 pour le contréle technique,
géotechnique et la surveillance des travaux d’entretien de la route Bamougoum {InterN6)
— Dschang 41 km, dans la Région de U'Ouest; le résultat de Pévaluation des offres de
Punique soumissionnaire se présente comme suil !
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Le Mandataire du Bureau d’Etudes Techniques attributaire est invité, dés la
publication du présent Communiqué, d se présenter a la Direction des Contrats du Ministére
des Travaux Publics, en vue de la souscription de son projet de Marcheé et de ld naazf cation
de sa décision d’attribution,
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Le présent Communiqué sera enregistré et publié partout ou besoin sera.
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PRESS RELEASE 05 NOV 2005

PRESS RELEASE No| | 17 CRPMNTP/SG/BC{TI{Z‘AG}CE&S/C}%BX,?625 .

TO PUBLISH 1HE RESULTS OF THE CONTRACT RELATING TO TENDER mcmms -
No. 05467-25/L/PRC/MINMAF/ SG/DGMI/DMTR/EECA OF 21 JULY 2025, FOR THE
TECHNICAL AND GEOTECHNICAL CONTROL AS WELL AS THE SUPERVISION OF

IN THE Wzsr R_EGIC)N Fzmz\mm mmp EUDGET Fmazve,mz. mAR_ :za:zs ET SEQ

The Minister of Public Works hereby informs the public that:

In accordance with the provisions of the Tender Documerits No. 05467-
25/ DCE/MINTP/CIPM-TERI/ 2025 of 21 July 2025 for the technical and gestechnical
control as well as the supervision of mabitenance works on the Bamougoum (nterN6) —
Dschang Road (41 kmj, in the West Region, the result of the evaluation of bids is as follows:
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Thie legal representatives of the successful Technical Consulting Firms shall report to
the Department of Contracts of the Ministry of Public Works, upon publication of this press
release, to subscribe their draff contract and collect the notification of contract award
decisiorn.

This press release shall be registered arid published wherever need be.
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